
O územnom pláne sa rokovalo v Bratislave 

 

       

 

 Viac ako ročná práca priniesla svoje ovocie - územný plán mesta je tesne pred 

schválením. 

Dokument, ktorý je nevyhnutný nielen pre ďalšie plány mesta, ale aj možnosť čerpať finančné 

prostriedky z fondov Európskej únie v blízkej dobe bude dokončený. Prešiel cestou od 

Územnoplánovacej dokumentácie mesta Tvrdošín - zadania, cez koncept rozvoja s dvomi 

variantmi. V priebehu celej realizácie plánu mali možnosť občania sa vyjadriť k navrhnutým 

riešeniam. Plán pripomienkovalo a vyjadrovalo k nemu svoje stanoviská ministerstvo 

životného prostredia, ministerstvo obrany, krajské, obvodné úrady, obce, ďalšie inštitúcie 

a občania počas verejného hovoru či návštev na oddelení výstavby MsÚ. 

 Spracovatelia plánu mnohokrát navštívili Tvrdošín, no stretnutia s primátorom sa 

uskutočňovali aj v Bratislave, aby práce na pláne prebiehali v určených termínoch. 

 „Vždy sa snažím, aby moja cesta do Bratislavy bola účelná, keď je rokovanie 

parlamentu, naplánujem si ďalšie stretnutia, ktoré môžu pomôcť nášmu mestu. Tak tomu bolo 

i 21. januára, keď som sa stretol so spracovávateľmi nášho územného plánu. Zaoberali sme sa 

hlavne pripomienkami, ktoré boli uplatnené pri verejnom prerokovaní územnoplánovacej 

dokumentácie,“ povedal primátor. 

 Kapitola pripomienkovania je už uzavretá a tento plán je pred ukončením. Územný 

plán bude prerokovaný na najbližšom, februárovom zasadaní mestského zastupiteľstva. 

 

 


